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Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Radna MARIA KOZAK 

 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo moje pytania będą dotyczyły placu 

zabaw przy ul. Władysława Łokietka. Po pierwsze uważam, że ten plac spełnia swoją rolę i 

dobrze, że powstał. Jest to plac integracyjny, że rzeczywiście są, przynajmniej wtedy kiedy ja byłam 

i rodzice i dzieci. Natomiast mam tylko taką jedną rzecz, jest to pac spory natomiast jest tylko jeden 

kosz na śmieci. Nie wiem kto tam sprząta ale to jest za mało. Tam przynajmniej jeszcze ze dwa 

przydałyby się kosze i takie może mniejsze. Praktyczne, żeby nie trzeba było wyciągać rękami z 

kosza śmieci tylko po prostu, żeby jakiś pojemnik, żeby go wyciągać i po prostu likwidować. 

Następnie jest tam tylko jedna ławeczka. Przydałaby się taka wcale nie za bardzo wykwintna, ale 

przynajmniej żeby można było siedzieć. Być może że można by to doposażyć przynajmniej w 

jakieś po prostu urządzenia choć raz na rok. No nie wiem jakaś ścianka wspinaczkowa? 

Rzeczywiście dzieci korzystają i po prostu o to rodzice również. To jest jedna rzecz. Następnie 

druga rzecz, o czym się dowiedziałam dzisiaj. Jest takie muzeum rowerów na kółkach, które ma 

Czesław Lang. Chciałam zapytać czy jest to możliwe, nie wiem jaki jest tego koszt, żeby 

sprowadzić takie muzeum do Lubartowa? Mamy znajomego Pana Pożaka, może akurat by mieli 

tam jakieś upusty i gratisy i udałoby się może takie coś sprowadzić do Lubartowa? I jeszcze 

odnośnie nawierzchni dróg o których, mówił Kuba Wróblewski. Rzeczywiście po prostu 

nawierzchnie dróg są fatalne a szczególnie gdzieś tam w nowych bocznych osiedlach. Tyle. 

Dziękuje bardzo. 

 

 


